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[bookmark: OLE_LINK10][bookmark: OLE_LINK1]武汉天河国际会展中心概念方案设计公开征集
应征机构报名信息登记表
Registration Form for Conceptual Design Competition 
Wuhan Tianhe International Expo Center Conceptual Design Competition Applicant Information Registration Form
	项目和内容
Items and Contents
	

	机构注册名称
Registered Name of the Institute
	

	国家/地区
Country / Region
	

	法定代表人
Legal Representative
	

	机构注册地址
Registered Office Address
	

	商业登记/营业执照登记证编号
Business Registration / Business License Number
	

	法人性质：有限责任公司/合伙人/其它
Nature of Legal Entity: Limited Liability Company / Partnership / Other
	

	建筑设计资格或资质的种类和级别
Architectural Qualifications
	

	本项目联系人
Contact Person of this Project
	

	a. 姓名
a. Name
	

	b. 职务
b. Title
	

	c. 电话
c. Telephone Number
	

	d. 移动电话
d. Mobile Phone Number
	

	e. 电子邮箱
e. E-mail Address
	

	f. 通信地址及邮政编码
f. Mailing Address and Postal Code
	


注：联合体牵头单位须填写此表，并附营业执照、资质证书等资料复印件。
Note: The lead member of the consortium shall complete this form and attach copies of business license, qualification certificates and other supporting documents.
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文件2 /Document 2
[bookmark: OLE_LINK3]应征设计机构简介
Applicant Design Organization Profile
	[bookmark: _Hlk195716841]1
	企业名称：
Company Name:

	2
	办公地址：
Registered Address:

	3
	电话：
​Telephone:
	联系人：
​Contact Person:

	4
	传真：
​Fax:
	电子邮箱：
​Email:

	5
	注册地：
​Registration Location:
	注册年份
Registration Year:
（请附上营业执照复印件）
Please attach a copy of the Business License (Duplicate).

	6
	企业资质等级：
​Qualification Level:

	7
	企业是否通过任何质量保证体系认证，如通过请说明并附上相关证书复印件，提供运行良好的年审记录
​Quality Management System Certification:
□ ISO 9001 Quality Management System
□ ISO 14001 Environmental Management System
□ Other: _______________

	8
	注册资本：
Registered Capital:

	9
	主营范围：
Main Business Scope:

	10
	其他需要说明的情况
​Additional Notes:


[bookmark: OLE_LINK6]注：所有独立应征人及联合体各成员均须填写此表。并附营业执照、资质证书等资料复印件。
Note: All individual applicants must complete this form and submit photocopies of the Business License, Qualification Certificates, and related supporting documents.
文件3/Document 3
[bookmark: OLE_LINK18]拟投入项目主要人员一览表
​Proposed Key Personnel for the Project
	[bookmark: OLE_LINK4][bookmark: _Hlk195771952]序 号
serial number
	姓名
Name
	性别
​Sex
	[bookmark: OLE_LINK5]出生日期
Date of Birth
	[bookmark: OLE_LINK8]学历
​Educational Background
	[bookmark: OLE_LINK15]专业
Specialty
	[bookmark: OLE_LINK16]技术职称
Technical Title
	执业注册证书
Professional Certification
	[bookmark: OLE_LINK19]在本项目拟任职务
Planned Role for the Project

	[bookmark: _Hlk195772121]
	
	
	
	
	
	
	
	项目负责人
Project Manager

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	




[bookmark: OLE_LINK22][bookmark: OLE_LINK23]申请人：           （联合体牵头单位全称） （盖章）                  
Applicant：           （Full Legal Name of the Organization） （Seal）                  
[bookmark: OLE_LINK24]日期：         年        月        日
Signed Date: ________________________  
(Format: DD/MM/YYYY)  


 
文件4/Document 4
[bookmark: OLE_LINK17]联合体协议书
Consortium Agreement
[bookmark: OLE_LINK31][bookmark: OLE_LINK20]（所有成员单位名称）自愿组成联合体，共同参加《武汉天河国际会展中心概念方案》公开征集的应征。现就联合体相关事宜于2025年__月__日订立如下协议：
(All member entities) voluntarily form a consortium to jointly participate in the open solicitation for the "Conceptual Scheme of Wuhan Tianhe International Convention and Exhibition Center". The following agreement is entered into on the __ day of __ month 2025 regarding matters related to the consortium:
1、 [bookmark: OLE_LINK30]     为联合体牵头人，       为联合体成员。
I.[Name] shall act as the consortium leader, and [Name] shall act as the consortium member(s).
二、联合体内部有关事项规定如下： 
II.Internal Consortium Regulations:
1、 联合体由牵头人负责与主办单位联系；
1. The Lead Member shall be responsible for liaising with the Organizer.
[bookmark: OLE_LINK29]2、联合体牵头人合法代表联合体成员负责本项目报名及应征文件的编制等，联合体牵头人编制、提交的报名及应征文件以及谈判活动中的所有承诺均代表了联合体成员，并代表联合体提交和接收相关的资料、信息及指示，并处理与之有关的一切事务，负责项目各阶段的主办、组织和协调工作；
2. The legal representative of the lead member of the consortium is responsible for the registration and preparation of the application and proposal documents for this project. All commitments made by the consortium leader in the preparation and submission of registration and application documents as well as in negotiation activities shall represent the consortium members. The consortium leader shall also submit and receive relevant materials, information and instructions on behalf of the consortium, handle all affairs related thereto, and be responsible for organizing, managing and coordinating work in all phases of the project.
3、联合体将严格按照各项要求，递交报名及应征文件，承担规定的一切义务和责任，同时按照内部职责的划分承担自身所负的责任和风险，并对外承担连带责任。
3. The consortium shall strictly comply with all requirements, submit documents as mandated, assume all obligations and risks, and bear joint and several liability externally.
4、 联合体牵头人和成员在项目履行过程中的所有承诺均对联合体各方有约束力。
4. All commitments made by the Lead Member or members during project execution shall be binding on all consortium members.
[bookmark: OLE_LINK28]5、如入围，联合体内部将遵守以下规定：
​5. If shortlisted, the consortium members shall abide by the following provisions:
（1） 联合体任一成员未全面、按时、正确履行与主办单位的约定的，联合体全体成员共同对主办单位承担连带责任。
（1）If any member fails to fully, timely, and properly fulfill its obligations to the Organizer, all consortium members shall assume joint and several liability.
（2）联合体各成员单位内部的职责分工如下：          。
（2）Internal responsibility division among members:          .
三、本协议书自签署之日起生效，至本项目全部义务履行完毕（或联合体依法解散）后终止。 
Article III
This Agreement shall take effect from the date of signing and remain valid until all obligations are fulfilled or the consortium is dissolved in accordance with the law.
[bookmark: OLE_LINK27]四、本协议书一式xx份，联合体成员和征集单位各执壹份。
Article IV
This agreement is made in xx, with one copy held by each of the consortium members and one copy held by the soliciting unit.
[bookmark: _Hlk67473596]

[bookmark: OLE_LINK32]联合体牵头人名称（盖单位章）： 
法定代表人或其委托代理人（签字）： 
Name of the consortium lead member Signatures and Seals
Consortium Lead Member Signatures:
Authorized Signatory: _________________________
Seal: _________________________
Date: _________________________

联合体成员名称（盖单位章）： 
法定代表人或其委托代理人（签字）： 
Consortium Member Names:
Authorized Signatory: _________________________
Seal: _________________________
Date: _________________________
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[bookmark: _Hlk195604786][bookmark: _Hlk195604693][bookmark: OLE_LINK7]武汉天河国际会展中心概念方案设计公开征集
报名申请函
Application for Participation in the Open Design Proposal Solicitation for Wuhan Tianhe International Convention and Exhibition Center (ICEC)

[bookmark: OLE_LINK26]致：武汉临空经济区建设投资开发集团有限公司
（武汉天河国际会展中心有限公司）
To: Wuhan Airport Economic Zone Construction Investment and Development Group Co., Ltd.
(Wuhan Tianhe International Convention and Exhibition Center Co., Ltd.).
[bookmark: OLE_LINK9][bookmark: _Hlk101380207]关于贵单位发布的“武汉天河国际会展中心概念方案公开征集公告”中的各项条款、要求和相关内容，我司均已详细认真审阅过，各项条款、要求及相关内容均清楚明确。我司自愿申请参加本项目的方案征集活动，并作出以下承诺：
Regarding the "Open Design Proposal Solicitation Announcement for Wuhan Tianhe International Convention and Exhibition Center"
To Whom It May Concern:
We,[Company Name],hereby confirm that our company has thoroughly reviewed and fully understood all terms, requirements, and related contents of the above-mentioned announcement. We hereby voluntarily apply to participate in the design proposal solicitation for this project and hereby make the following commitments:
（1）我司完全同意“武汉天河国际会展中心概念方案公开征集”的全部安排并遵照执行。
（1） Our Company hereby fully agrees to all terms and conditions of the "Open Design Proposal Solicitation for Wuhan Tianhe International Convention and Exhibition Center" and pledges to comply with and fully implement them.
[bookmark: OLE_LINK21][bookmark: OLE_LINK11]（2）我司保证所提交资料真实、合法和有效，并承担相关的法律责任。 
（2）Our Company hereby warrants that all submitted materials are authentic, lawful, and valid, and undertakes all related legal liabilities.
[bookmark: OLE_LINK12]（3）我司保证全部满足贵单位公告中申请人资格要求，可以参加本项目的资格预审。
（3）We hereby certify that we fully comply with all applicant qualification requirements outlined in your announcement; accordingly, we request to participate in the prequalification review for this project.
[bookmark: OLE_LINK13]（4）我司接受贵单位公告中信息发布的方式，并自行承担因我司自身原因造成的文件缺失等对本次审查结果产生的任何影响。
（4）We hereby declare acceptance of the information dissemination methods specified in your announcement and assume full responsibility for any impact arising from documentation deficiencies or other omissions attributable to our own negligence or misconduct on the review outcome of this solicitation.
[bookmark: OLE_LINK14]（5）如有违反上述要求的，我司承诺愿无条件承担因此对贵单位造成的任何损失和不利影响的责任。
（5）In the event of any breach of the foregoing requirements, we hereby undertake to unconditionally assume all liabilities for any losses, damages, or adverse impacts thereby caused to your esteemed organization.
设计机构：（联合体牵头单位盖章和签字）
Design Institution: _________________________  
(Seal and Signature)  
Date: _________________________  

法人代表或授权代表签字：
Legal Representative or Authorized Agent's Signature: 
Name: ________________________   
Title: ________________________  
Date: ________________________   

[bookmark: OLE_LINK25]时间：  年  月  日
Signed Date: ________________________  
(Format: DD/MM/YYYY)  

